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Innledning 
Årets viktigste saker har vært Verdens-kongress i Berlin,  
foredragene på Vernepleier-høgskolen og for LVSH  
og arbeidet med Lett-lest hefte – ”Sunn og frisk”. 

 

1.   Møte-aktivitet og møte-deltagelse 
 Gruppen har hatt 7 medlemmer gjennom hele 2010  

og hatt 19 møter.   
 
Medlemmer ved utgangen av 2010 er: 
Tove Kjevik, John-Harald Wangen, Leif Kåre Fjelde, 
Jacob Sverdrup, Anne Marie Berg, Erik Songstad og Renate Rød.  

 
1. juni var det sommer-avslutning sammen med SAR.  
Vi inviterte alle våre samarbeids-partnere  
til grilling på Emma Kafe. 
Det kom mer enn 30 personer. 
 
20. desember var det jule-avslutning  
hjemme hos et av medlemmene. 

 
  

Presentasjon på verdenskongressen i Berlin 
 

 

Jule-avslutning 
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Andre møter og konferanser 
En eller flere av gruppens medlemmer har deltatt på:  

 

 

 Stemme-Høring med tema ”Arbeid, lønn og integrering” i to 

deler og tema ”Hjem- kjære – hjem” 
John-Harald har deltatt på alle Stemme-Høringene. 

 

 

 Stolthets-paraden i Oslo 7. juni 
Erik og John-Harald deltok på paraden. 

 

 

 Forelesning for LVSH 8. april 
John-Harald, Erik og Lars Ole holdt foredrag  
på LVSHs lands-konferanse på Gardermoen. 

 
 

 Forelesning på HIAK 1. og 26. november 
Med Renate og John-Harald, Anne Marie og Jacob og Lars Ole. 

 
 

 Konferanse i Danmark 15. november 
Anne Marie, Erik og Lars Ole har vært på konferanse  
med ULF til Nyborg i Danmark.  
Der fikk vi høre om hvordan Danmark  
ser ut med øynene til utviklingshemmede. 
Vi reiste sammen med to medlemmer  
og to tilretteleggere fra BKA-rådet 
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 Samarbeidsmøte SAR  
 – Samarbeidsrådet for områdene bolig, arbeid og fritid/kultur 
 
 
 Det har blitt 3 møter i SAR i løpet av året. 

9. mars, 1. juni og 7. desember.  
 
 
 Det har vært økende deltagelse  

fra ulike brukerråd det siste året. 
 
 

Vi har et fast punkt hvor alle gruppene  
forteller hva de holder på med. 
 
 
RGB har ansvaret for å innkalle,  
lage saksliste og skrive referat fra møtene i SAR. 
 
 
I 2010 har vi samarbeidet om 
helse-meldingen for Bærum kommune.  

 
 
 Vi har begynt å jobbe med en sak  

som handler om ferie for alle. 
Hvordan kan vi samarbeide  
for at flere skal få reise på ferie dit de ønsker  
og sammen med hvem de ønsker? 

  
 
 

4.  Besøk 
Vi har hatt besøk på fem av 19 møter.  
 
De besøkende har vært: 

   9. februar – student ved  Uio/ISP Gøril Moljord 

 23. februar – Frøydis Lindseth om tema-dag 

 20. april – Jack Eklund 

 14. september – Kai Thoresen om ”Ferie for alle” 

 23. november - Sveinung Wold om ”Ferie for alle” 
 
 

Sommer-avslutning 
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5.  Økonomi 
Vi fikk tilskudd fra Bærum kommune på til sammen kr. 170.000.- 
Ca. kr. 35.000.- til drift og ca. kr. 115.000.- til tilretteleggere. 
Overskuddet fra 2010 ble kr. 745.-  
Se ellers regnskap for 2010 og budsjett for 2011. 
 
 
 

6.  Internett 
RGB har egen hjemme-side www.radgivningsgruppen.no.   
John-Harald kommer tidligere på møte  
og sammen med Lars Ole jobber de litt med hjemmesiden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.radgivningsgruppen.no/
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7.   Saker 
Her kommer en kort oversikt over de sakene  
som gruppen har jobbet med dette året.   
Gruppen har jobbet med 6 nye saker  
og fulgt opp en tidligere sak. 

 

 
Saker vi har arbeidet videre med fra tidligere år:   
 
 

06/09  Lett-lest hefte  - Sunn og frisk 
Vi jobbet oss ferdig med heftet  
og sendte våre innspill til Utviklingshemming og aldring. 

 
 
Nye saker i 2010 
 
 

01/10   VERDENS-KONGRESS I BERLIN 
 

Vi søkte om støtte fra Bærum kommune  
og Erik og Leif Kåre var i møte  
med varaordfører Lisbeth Hammer Krogh  
og fortalte om turen og opplegget.  
Vi fikk kr. 10 000.- i støtte fra politikerne. 

 
Konferansen handlet om: 
 
Erik:  
Vi var også på et avslutnings-møte i prosjekt UNIQ,  
som var et Europeisk samarbeids-prosjekt  
for bruker-undersøkelser hvor ”Bruker spør bruker” . 

 
Leif Kåre:  
Funksjonshemmede som fortalte sine historier.  
De fortalte om hvordan de hadde det før  
og hvordan de har klart å få et bedre liv  
hvor de nå taler sin egen sak. 
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Erik: Vi fikk høre om hva bruker-organisasjoner  
fra forskjellige land jobbet med. 

 
 
En mann med utviklingshemming fra New Zeland viste film  
og snakket om hva ordene Inkludering og selvbestemmelse 
betydde for utviklingshemmede på New Zeland. 

  
Vi har laget en film fra konferansen  
som kan sees på NAKUs hjemmesider under nyheter.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

02/10   SPØRREUNDERSØKELSE I MILJØ-ARBEIDERTJENESTEN 
  Vi har jobbet med å spørsmålene  

som skal brukes til undersøkelsen.   
 
Vi delt oss inn i to grupper  
og har jobbet med saken over flere møter.   
 
Forslagene ble sendt til arbeidsgruppen  
hvor det både var brukere  
og miljøarbeidere tilstede. 

 
I tillegg har Leif Kåre og Lars-Ove  
jobbet med å gjennomføre prosjektet  
som nå kalles ”Bruker spør bruker”. 

 
 
 
 
 
 
 

Møte med Nueva i Berlin 

RGB i Berlin 
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03/10   HANDLINGS-PROGRAM FOR PERIODEN 2011-2014 
  Vi startet med å invitere våre kontakt-personer  

til å fortelle oss om arbeidet med handlings-programmet. 
  Det var bare en som kunne komme.  
 

Når det gjelder arbeidet med handlings-programmet  
har SAR tatt opp følgende temaer  
som kan være aktuelle for HP-arbeidet. 
- Brukerråd i alle boliger 
- Feriemuligheter og utgifter 

 
 Når det gjelder forslag fra SAR om ferie-planlegging, 
så har vi jobbet med å få laget en utredning på saken. 
Kan vi i Bærum gjøre noe av det samme  
som Grunden og ULF har gjort 
med å starte et reise-byrå? 
 
Kai Thoresen fra Tilrettelagt fritid  
har vært på besøk  
og fortalt om hvordan  
de jobber med ferie-turer. 
 
 
 
 
 
Vi kaller nå saken ”Ferie for alle”. 

  Sveinung Wold fra Tildelingskontoret  
har vært på besøk og fortalt at kommunen  
ikke fatter vedtak om ferie  
da dette ikke er en lovpålagt tjeneste.  

 
   

Vi har send e-post til Kommunalt råd for funksjonshemmede  
og til NAV i forhold til ”Ferie for alle”. 
Kommunalt råd jobber med saken,  
men NAV har vi ennå ikke hørt noe fra. 

 
Saken fortsetter i 2011.      

 
 
 
 
 

”Ferie for alle” 
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04/10  TEMADAG TIL HØSTEN 
  Det har kommet opp 4 forslag til temaer  

for en mulig tema-dag til høsten. 
 
- Tvang og makt - selvbestemmelse 
- Psykisk helse og sorg 
- Helse, kosthold og trim 
- Bruker-råd og Bruker-undersøkelser 
 
En tema-dag kan vare i 4 timer  
for eksempel fra kl. 12.00 til kl. 16.00. 
Alle er sammen i starten og på slutten av dagen. 

 
  Frøydis Lindseth skal følge opp temaet psykisk helse og sorg,  

men det har ikke kommet noen forslag til datoer ennå. 
 
Fortsetter saken i 2011. 
 

 
 

04/10b JOBBE MED FOREDRAGET OM GRUPPEN 
  Vi har vært på vernepleierhøgskolen to ganger  

og holdt foredrag for nærmere 150 studenter.   
  Et av medlemmene har holdt foredrag  

om RGB for ansatte i BKA. 
  Vi har også holdt foredrag for LVSH. 
 

Vi har oppdatert informasjon om oss selv  
i brosjyren. 

  
 
 

05/10  FN-KONVENSJONEN 
  Har startet arbeidet  

med å få lage en lett lest utgave  
av BLDs (Barne- likestilling og inkluderingsdepartementet) 

 Informasjons- og utviklingsprogram for 2010 - 2013. 
 
  Saken fortsetter i 2011. 
 
 
 
 

Foredrag for LVSH 
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8. Oppfølging av samarbeids-avtale 
7. juni 2005 ble det underskrevet en samarbeids-avtale  
med Bærum kommune.  
 
I avtalen er kommunens representanter kalt enhetsledere. 
Vi kaller de kontakt-personer for områdene hjem, arbeid og fritid. 

 
 Vi ønsker å gå igjennom avtalen i 2011 

for å se om noe skal forandres. 
 
 
 
 

1. RGB skal gi råd til enhets-lederne for arbeid, fritid og hjem.   

RGB er et råd i tillegg til enhetenes egne bruker-medvirknings-

råd og styrer. 
 

Det har ikke vært noe møte  
med alle kontakt-personene tilstede dette året. 
 
RGB må komme inn i den enkelte sak på et tidlig tidspunkt.   
Vi har møter hver 14. dag og trenger god tid til saks-behandling. 
 
Vi ønsker å delta i arbeidet med handlings-programmet,  
men må få komme inn i arbeidet på et tidlig tidspunkt 
fordi vi trenger tid og tilrettelegging. 
 
Vi har dette året prøvd å komme tidlig i gang  
med arbeidet med handlings-programmet. 
Dette har ikke vært noen suksess, men vi prøver igjen i 2011. 
 
Vi har nå et tett samarbeid med andre brukerråd i kommunen. 
Vi går igjennom alle referatene vi får  
fra de andre bruker-rådene. 
Samarbeidet er organisert i SAR (se eget punkt). 
 
Vi får referat fra det sentrale brukerrådet for Pleie- og omsorg  
og holder kontakten.   
 
Vi leser referatene fra Funksjonshemmedes råd.  
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2. RGB har ansvaret for kontakten med andre grupper og råd  

for utviklingshemmede i Norge og Norden. 
Vi har samarbeidet med Asker-gruppen.   
De har hatt liten aktivitet i 2010.  
 
Et av medlemmene er aktivt med i Dugnads-gruppen  
som jobber med å lage Stemme-Høringer. 
 
Vi holder kontakten med Grunde i Sverige og ULF i Danmark.   

      Besøkte ULF denne høsten. 

 

 

 

3. RGB kan arrangere konferanser, tema-kvelder og tema-helger 

for utviklingshemmede, ansatte og andre interesserte. 
Vi har ikke arrangert noen Tema-kveld eller Tema-Helg dette året. 
Grunnen til dette er at vi har avventet  
et samarbeid med fagpersoner i kommunen på dette.   
Samarbeidet fortsetter i 2011. 
 

 
 

4. RGB kan lage brosjyrer lett-lest for kommunen. 
Vi har jobbet med brosjyren Lett-lest hefte – ”Sunn og frisk”. 
Vi har begynt å se på BLDs Informasjons- og utviklingsprogram  
for perioden 2010-2013 – ”Mennesker med utviklingshemming skal 
heller ikke diskrimineres”. 
Vi har satt av midler til å lage lett-lest valg-brosjyre for neste år. 

 
 
 

5. Bærum kommune dekker RGBs drifts-kostnader  

etter avtale og godkjent budsjett. 
Beløpet for 2010 er kr. 170 000.- 
Beløpet  prisjusteres for hvert år.  
Se eget regnskap for 2010 og budsjett for 2011. 

 
 
  

6. Enhets-lederne: 
Samtlige referater fra våre møter er sendt kontakt-personene. 
Kontakt-personene inviteres spesielt til sommer-avslutningen. 
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7. RGB skal lage ½-års rapporter. 
Det har ikke blitt skrevet noen ½ -års rapport dette året. 

 
 
 

8. Tilrette-leggerne skal i 2005 utrede og fremme forslag om  

alternativ organisatorisk tilknytning til: 

 NFU eller lignende.  

 eventuelt se på alternative kommunale tilknytnings-former. 
 

Vi følger med på hvordan Asker-gruppen organiseres.  
Ellers er det ikke gjort neo med dette punktet i 2010. 

 
 
 

9. Tilrette-leggerne har ansvaret for  

at det søkes om prosjekt-midler.   
 
I forbindelse med turen til verdenskongressen i Berlin, 
har vi søkt og mottatt penger fra Bærum kommune, NAKU, LVSH 
og Utviklingshemming og aldring..  
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SAR-møte i Løkkeåsveien 2 
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 9. Planer for 2011 
Fortsette arbeidet med å lage en bedre hjemmeside.   
Det er flere som ønsker å vite mer om vårt arbeid  
og det er derfor viktig å ha gode hjemmesider. 

  
Fortsette å jobbe med vedtekter for RGB.   

  
Fortsette og utvikle arbeidet med SAR. 

 
 
 
 

Bærum, 15. mars 2011 

 
 
 
 
 
 
 John-Harald Wangen    Tove Kjevik 
 Medlem       Medlem 
 
 
 
 
 
 
 
 Leif Kåre Fjelde     Jacob Sverdrup 
 Medlem       Medlem 
 
 
 
 
 
 
 
 Erik Songstad     Anne Marie Berg  
 Medlem       Medlem 

 
 
 
 
 
 

Renate Rø         

Medlem 
 


